
ASTRONOMSKE CENE

Urejanja
stavbnih
zemljišč

Ohranjanje plodne kmetijske zemlje občane
veliko stane, saj je treba nekatere stanovanjske
soseske postaviti tam, kjer že stojijo starejše
stanovanjske hiše. Draga blokovna gradnja bo
tako tudi v novi stanovanjski soseski VS-3 ob
Tržaški cesti, saj so na Zavodu za urejanje
stavbnih zemljišč Vič že izračunali orientacijsko
izhodiščno ceno urejanja stavbnega zemljišča -
za kvadratni meter stanovanjske površine
11.113 dinarjev.

Ta cena velja v primeru, če bi vse bloke v
soseski gradili obenem. Vedeti je namreč treba,
da je eden od blokov načrtovan na gosto nase-
Ijenem območju, drugi pa na bolj redko naselje-
nem. Orientacijska izhodiščna cena komunalne-
ga urejanja je za stanovanja, ki bodo v blokih,
načrtovanih na redkeje poseljenem zemljišču,
precej nižja - okrog 7.300 dinarjev.

Če malo pobliže pogledamo, zakaj so na Za-
vodu za urejanje stavbnih zemljišč Vič prišli do
tako visoke številke - 11.113 dinarjev - bo ta
številka bolj razumljiva. Na zemljišču, kjer so
bloki načrtovani, je 8.746 kvadratnih metrov
obstoječih stanovanjskih površin, od tega je kar
70 odstotkov vseh obstoječih stanovanj enosob-
nih. Za vse te občane je treba priskrbeti nova
stanovanja, kar pa je v tem času še posebno
težko, saj stanovanjska zidava v Ljubljani zelo
zaostaja za načrtovano in stanovanj ni.

V štirih načrtovanih objektih nove soseske je
skupno 25.713 kvadratnih metrov stanovanj-
skih površin oziroma okrog 550 stanovanjskih
enot. Poleg tega načrtujejo tudi 4.039 kvadrat-
nih metrov poslovnih površin, v prvi vrsti name-
njenih za storitvene dejavnosti. O prodaji in
oddaji teh Iokalov bi se morali začeti dogovarja-
ti že sedaj, da se potem, ko bo soseska dograje-
na ne bo zgodilo, kot se dogaja v novi trnovski
soseski. Ostajajo namreč prazni, ker delovne
organizacije in zasebniki nimajo dovolj denarja
za nakup.

Člani našega izvršnega sveta so se ustavili tudi
ob načrtih za parkirne prostore in parkirno hišo,
še bolj pa jih je »zbodlo v nos« to, da v načrtih
ni bilo nikjer omenjeno vprašanje šol in vrtcev.
Sklenili so, da je treba to vprašanje posebej
obdelati in poskrbeti za celovitost soseske, sku-
paj z vso infrastrukturo.

Zavzeli so se za to, da bi dogovarjanje o
zidavi soseske ne potekalo po več »kanalih«,
ampak da bi vse sodelujoče združili tako, da bi
za povezovanje nekdo skrbel. Za to povezova-
nje so zadolžili občinsko stanovanjsko skupnost,
ki tokrat torej ne bi skrbela samo za stanovanja,
ampak tudi za življenje tistih, ki bodo v teh
stanovanjih živeli.

MOJCA KAUČIČ


